Stanum Scope

Salesianum School











Introduction

Since 1903 Salesianum has been educating young men in the example of the gentleman saint, Francis de Sales. His mission and the goal is simply to Live Jesus. The school empower the students to live this mission in the ways they interact with each other, approach their homework, compete on the athletic field, or participate in the jazz band. Salesianum is proud of the academic success the students show, and the ease with which they transition to college. However, more than anything else, the graduates live their lives. Our more than 16,000 alumni shows that the Salesianum experience not only prepared them for college, but also prepared them to be successful fathers, husbands, and members of the community. At Salesianum, a genuine love for and interest in knowledge, along with a realistic understanding of what is involved in its acquisition, are absolutely necessary to be a successful student and a complete human being. Salesianum is dedicated to doing all it can to help each student develop this love, interest, and understanding. Salesianum's faculty and professional staff combine their talents and personalities to create a unique and stimulating learning environment for their students. Approximately 2/3 of the faculty have earned masters degrees, and the average length of teaching experience is almost 23 years.





Basic Figures

Website www.salesianum.org

School Address 801 N Broom Street,

Wilmington, DE 19802

School Type All-boys Year Founded 1903

Grades Offered Grades 9-12

Enrollment 971 (10 International Students)

Teacher Student Ratio 1:14
Average Class Size 20
ESL Courses Offered No
of AP Courses Offered 21
Average SAT Score 1780

Semesters started January, August Application Deadline May 31/ Rolling

Extracurriculars

More than 92 percent of the present student body involved in some activity, such as Biology Club, Chess Club, Ecology Club, International Exchange Club, Model United Nations, Science Olympiad, Stock Market Club, Technology Club, Jazz Ensemble, the Pit Orchestra, the Brass Choir, Choral Group, Basketball, Bowling, Flag Football, Soccer, Tennis, etc.

Universities Admitted

99% of graduates are admitted by various U.S. universities. Many of them are the top U.S. universities, such as the University of Pennsylvania, MIT, Columbia, Johns Hopkins University, the University of California, Berkeley, Boston University, etc.

2015-2016 Expenses

\$43,080/year (include tuition and school fees, food and accommodation, insurance and management.)





赛西纳姆高中 Salesianum School











学校简介

赛西纳姆高中Salesianum School建于1903 年,是一所很独特的天主教男生中学,位于特拉华州威名顿市,处于宾州、新泽西州和特拉华州交界的三角区,环境优美,交通方便。学校被授予"全美前50的天主教学校"。学校有6个网球场、2个棒球场、2个足球场、1个足球训练场、1个曲棍球场,活动场地包括跳高、跳远、撑杆跳高、铅球等设施。学校拥有优秀的师资力量,75名优秀教师和30名专业管理人员,约2/3的教师已获得硕士学位,平均教学经验近23年,他们为学生创建出一个展现自己的才华和个性的独特学习环境。学校设有多门文学、数学、科学、社会学课程,以培养未来的大学生为宗旨,造就全面发展的人才。2011 年毕业生 平均获得了\$48,952美元的奖学金,SAT平均高于全美平均分,40%的学生取得1800分以上的成绩。





基本信息

学校网站: www.salesianum.org

学校地址: 801 N Broom Street, Wilmington, DE 19802

男校,寄宿在美国人家里

学校性质: 男校,寄宿在美 成立时间: 1903年

年级设置: 9-12 年级

在校人数: 971 (10名国际学生)

课外活动:

运学校提供丰富的课外活动让生活多姿多彩,有棒球、篮球、越野、跳水、足球、高尔夫球、冰上曲棍球、长曲棍球、足球、游泳、网球、田径、排球等;象棋、模拟法庭、科技、语言等俱乐部,期刊、乐队、剧院等协会;电影、吉他、摄影、乒乓球、飞碟、电游等俱乐部。

毕业去向:

99%的毕业生考入美国各种高校,很多被美国一流大学录取,如宾州大学,麻省理工,哥伦比亚,约翰霍普金斯大学,加州伯克利大学,波士顿大学等。

2015-2016年费用:

\$43,080/年(包括学费、学杂费、食宿费、医保和管理费。注:以学校最后发布为准。)

